
Zbiorcza informacja o petycjach 

rozpatrzonych w 2022 roku 

w Urzędzie Miasta Bydgoszczy 

 

Petycje wpływające do Urzędu Miasta Bydgoszczy rozpatruje się w trybie określonym 

przepisami ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach (Dz. U. z 2018 r. poz. 870).  W Wydziale 

Organizacyjno – Administracyjnym Urzędu Miasta Bydgoszczy w roku 2022 zaewidencjonowano 10  

petycji. O 6 mniej  niż w roku 2021. Wszystkie petycje wpłynęły w formie pisemnej, zostały 

rozpatrzone w ustawowym terminie, na podstawie zarządzenia nr 500/2015 Prezydenta Miasta 

Bydgoszczy z dnia 22 września 2015 roku w sprawie Zasad składania i rozpatrywania petycji 

kierowanych do Prezydenta Miasta Bydgoszczy. 

 

Tabela w sprawie petycji: 

Lp. Przedmiot petycji Sposób załatwienia petycji 

1 Petycja dotycząca 

podłączenia oświetlenia 

Petycja z uwagi na niespełnienie wymogów, o których mowa 

w art.4 ust 2 ustawy o petycjach pozostawiono bez 

rozpatrzenia 

2 Petycja dotycząca 

zamknięcia Basenu Laguna 

w niedzielę 

Przedstawiono wyjaśniania dotyczące podjętej decyzji. 

Poinformowano, iż zamiar zamknięcia pływalni został 

poprzedzony dogłębną analizą. 

3 Petycja dotycząca 

zdemontowania kładki na 

osiedlu Wyżyny 

Poinformowano Zainteresowanego, iż decyzja została podjęta 

po przeprowadzeniu konsultacji społecznych i wykonaniu 

analizy wyboru najlepszego wariantu. 

4 Petycja dotycząca 

utwardzenia ulicy Piaski 

Poinformowano Mieszkańców, iż utwardzenie ulicy Piaski 

nie znajduje się w czołówce inwestycji w ramach 

„Wieloletniego programu budowy dróg gruntowych”.  

5 Petycja dotycząca 

wybudowania parkingów na 

osiedlu Bajka 

Poinformowano Mieszkańców, iż przeznaczenie środków 

budżetowych na proponowane zadanie wydaje się niezasadne. 

Można skorzystać z realizacji inwestycji w oparciu o 

Bydgoski Budżet Obywatelski lub Programu 25/75. 

6 Petycja dotycząca 

rozbudowy i funkcjonowania 

ulicy Geodetów 

Poinformowano Zainteresowanych, iż z uwagi na obecną 

sytuacje finansową przebudowa ulicy nie jest planowana. 

Wprowadzone zostanie odcinkowe ograniczenie tonażowe 

oraz ograniczenie prędkości do 40 km/h. 

7 Petycja dotycząca 

bezpieczeństwa ruchu na Al. 

Powstańców Wlkp. 

Poinformowano Zainteresowanego o planowanych zmianach 

dotyczących poprawy bezpieczeństwa na omawianej ulicy. 

8 Petycja dotycząca 

zainstalowania urządzeń do 

dezynfekcji powietrza w 

miejscach użyteczności 

publicznej 

Poinformowano Zainteresowanego, iż w chwili obecnej nie 

planuje się zakupu tego typu urządzeń. 

9 Petycja dotycząca dostępu do 

danych przestrzennych 

Poinformowano Zainteresowanego, iż obecnie istnieje i jest 

zapewniony dostęp do danych przestrzennych i ich zbiorów 

za pośrednictwem usługi pobierania WFS. 

10 Petycja w sprawie 

bezpłatnego udostępnienia 

parkingu Park&Ride przy 

rondzie Maczka dla osób 

przybywających do 

pobliskiego kościoła 

Poinformowano Mieszkańców o braku możliwości 

wprowadzenia proponowanych zasad. 
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